
Protokoll Sektionsmöte 2
Sal: HB1

Tid: 17.30

Datum: 2024-12-11 och 2024-12-12

Mötesordförande: Emrik Rehnberg

Mötessekreterare: David Löwenberg

1. Mötets öppnande
Louise Nordanstig öppnar mötet.

2. Val av
a. mötesordförande

Louise Nordanstig nominerar Emrik Rehnberg till mötesordförande. Emrik
accepterar nomineringen och presenterar sig. Mötet godkänner Emrik som
mötesordförande.

b. mötessekreterare
Emrik Rehnberg nominerar David Löwenberg till mötessekreterare som accepterar
nomineringen. Mötet väljer in David Löwenberg till mötessekreterare.

c. två justeringsmän tillika rösträknare
Louise nominerar Kevin Nordling och Jakob Friberg som godtar nomineringarna.
Kevin och Jakob väljs in till justeringspersoner tillika rösträknare.

3. Föregående mötesprotokoll
Inga synpunkter eller frågor på tidigare mötesprotokoll. Mötet finner det behörigt anslått.

4. Mötets behöriga utlysande
Inga synpunkter eller frågor på mötets utlysande. Mötet finner det behörigt utlyst.



5. Fastställande av mötesordning
Lovisa Thim säger att mötesordningen kan hittas på hemsidan i reglementet och förklarar
sedan mötesordningen.

Mötesordningen godkänns.

6. Fastställande av dagordning
Lovisa Thim yrkar på att lägga till ett meddelande från p.r.o.sex.

Mötet godkänner dagordningen med ändringar.

7. Adjungeringar
Inga adjungeringar

8. Meddelanden
a. Programansvarig

Då programansvarig Andres Dagman inte kunde närvara har han skickat ett
meddelande som läses upp av Emrik Rehnberg.

Andreas Dagman hälsar: “Godkväll! Lp1 och snart Lp2 är till ända och och från
examinatorerna hör jag lovord kring era insatser och intresse i era studier “so keep
up the good work!” Svarsfrekvensen på kursenkäterna har ökat tydligt och jag
hoppas att vi kan fortsätta denna positiva trend tillsammans med er
TD-teknologer, styret och programledningen. Som ni kan se på infoskärmen
utanför kandidaten så har styret hjälpt till att göra PR för det traditionsenliga
lussefirandet på fredag kl 12:30. Varmt välkomna! Tack för att jag fick tid till detta
meddelande.Jag önskar er ett fortsatt trevligt sektionsmöte!”

b. Studievägledare
Då studievägledare Anders Ankén inte kunde närvara har han skickat ett
meddelande som läses upp av Emrik.

Anders Ankén hälsar att “studievägledaren hjälper dig med eventuella
frågeställningar som kan uppstå under studietiden. Det kan gälla allt från
frågor/funderingar kring studier, kurser, examen men också när det gäller fysisk
och psykisk hälsa, mående, välbefinnande, framtidstankar, livssituation och mycket
mer. Studievägledaren på Chalmers är studentens närmaste samtalsstöd och har
tystnadsplikt. Vår främsta uppgift är att stödja och stärka studenter under deras
resa mot en examen. Vi finns för er och använd oss under er tid på Chalmers och
det finns inga dumma frågor! Vänta inte för länge innan ni tar kontakt.”



c. Kårledningen
Jakob från Kårledningen presenterar sig själv och kårens nuvarande verksamhet.
Han informerar om kårens aspning och en ny skärm i kårhuset. Det har ändrat
riktlinjer för teknologäskningar. Man kan även söka om en personlig äskning om
man har ett särskilt projekt. Jakob informerar även om ett ökat användning av
droger på skolan.

d. Inspektor
Då Inspektor Mikael Lindén inte kunde närvara har han skickat ett meddelande
som läses upp av Emrik.

Önskar god jul och gott nytt år. Mikael Lindén kommer inte imorgon, 12/12.

e. TD-Styret
Louise tycker det är kul att alla här här. Styret är taggade på första stora invalet och
ser fram emot de nya invalda och ser fram emot puben efteråt. Louise berättar om
SMART som var i Lund, en konferans för maskinstyrelser från hela Sverige. Det
blir en fullspeckad vecka, med julbord, luciafirandet, JämTDs pysselkväll och
kaffekommiTDens glöggpub.

Louise berättar om ett samlat campus där TD och Design och Produktutveckling
kommer slås ihop till ett programmed två utvägar nästa år. Louise öppnar upp för
frågor.

Embla Uv: KommerMastern flyttas till Lindholm?

Styret: Vi har inte förstått det så.

Lukas Dahlberg frågar om vi kommer ha påverkan på vilka nya lokaler vi får.

EmmaWallin undrar hur det påverkar masterprogrammen.

Styret: Inte mycket

Rickard Lindgren undrar om vi har skåp?

Styret: Ettorna kommer prioriteras.

Lukas Hammargren frågar var vi kommer bevara våra modeller.

Styret visar en film från deras SMART äventyr i Lund.

Anton gör en nulägesrapport av budgeten.



Inga frågor.
f. SNTD

EbbaWeyler tackar alla som fyllt i kursenkäterna och kursenkätstävlingen. Hon
påminner om att SNTD finns där för att stödja alla som behöver hjälp med kurser.

g. TDjobb
Amelie berättar att Zmart-massän gick väldigt bra och att Z ochM var väldigt
nöjda. Informerar även och mentorskapsprogrammet som drar igång på våren.
Visar film.

h. TDlaget
Elin Dahl vill tacka alla för detta året, de är glada att folk kommit på deras pass,
TDlaget24 längtar till att barnen kommer. Tackat alla som kommit på aspning och
meddelar om skidresan nästa år.

Visar film.

i. TDnollK
Ella Enström ser fram emot att få barn.

Visar film.

j. prosex.
Astrid Eriksson meddelar att året snart är slut för dem, de har bara ett ET-raj och en
pubrunda kvar. Mer info kommer snart, det ska även bli roligt att få barn.

Visar film.

k. JämTD
Isabell Lahti vill tacka alla som kommit på deras klädbytardag och
lunchföreläsning.. Hon önskar en god jul och att alla ska hålla koll på deras sociala
medier. Informerar om julpyssel på tisdag 17/12 med TrygGS.

l. Valberedningen
Alex Johansson säger att det är kul att så många har sökt, och önskar alla lycka till
imorgon.

Visar film.



m. RecruiTD
Vill säga att de finns. Deras första besökskväll är på fredag.

n. KaffekommiTDén
Lukas informerar om att det är höjd pris på kaffe, kakor och mjölk. Det är
glöggpub 19/12.

o. pr.o.sex.
Det var bättre förr.

Louise yrkar på 10 minuters bensträckare.

Mötet godkänner.

9. Propositioner
a. Stadgeändring - Gör det frivilligt för föreningar att ha medlemmar

Louise presenterar propositionen.
I dagsläget är JämTD sektionens enda förening. Föreningen består enbart av
styrelsemedlemmarna, utan några övriga medlemmar. Enligt nuvarande stadga,
punkt 8.3, ska varje sektionsmedlem ha rätt till medlemskap i en förening. Eftersom
det i nuläget inte finns andra föreningar med sektionsmedlemmar, och JämTD
endast består av styrelsemedlemmar, anser vi i TD-styret att denna paragraf i
stadgan är missvisande. Det är lämpligt att uppdatera stadgan för att undvika
förvirring, spegla hur det faktiskt ser ut på sektionen och därmed göra det frivilligt
för föreningar att ha medlemmar.
Sektionsstyrelsen yrkar på att ändra punkt 8:3 i stadgan.

Emrik öppnar upp för frågor.

Lukas Dahlberg undrar om det finns nackdelar.
Karolina Ekdahl: Det reflekterar bara hur det ser ut.

Emrik öppnar upp för diskussion.
Emrik tycker det är bra, andra jämlikhetskommitteer har likadant.

Mötet godkänner propositionen.



b. Reglementesändring - Ta bort medlemskap i JämTD
Ida presenterar propositionen.
Förslaget i denna proposition utgår från samma bakgrund som ”Proposition om
stadgeändring: Gör det frivilligt för föreningar att ha medlemmar”.
Sektionsstyrelsen yrkar på att ändra punkt 8:4 i stadgan.

Emrik öppnar upp för diskussion
Karolina Ekhal tycker det är i linje med vad JämTD står för.
Mötet godkänner propositionen.

c. Stadgeändring - Ändra mandatperiod för föreningar.
Louise presenterar propositionen.
Enligt nuvarande stadga sträcker sig mandatperioden för ordförande i föreningar,
vilket i dagsläget endast innefattar JämTD, från det sektionsmöte där inval skett
fram till motsvarande sektionsmöte året därpå. Detta överensstämmer emellertid
inte med hur det fungerar i praktiken. För att underlätta samordning och
säkerställa en tydlig och konsekvent mandatperiod föreslår vi därför en justering av
stadgans formulering.
Sektionsstyrelsen yrkar på att ändra punkt 8:2:3 i stadgan. Ordinarie mandatperiod
ska bli densamma som TD-styret.

Louise förtydligar att denna stadgeändring reflekterar hur det ser ut idag på
sektionen.

Emrik öppnar upp för diskussion.
Ingen diskussion.
Mötet godkänner propositionen.

d. Stadgeändring - Vegetarisk sektion
Lovisa presenterar propositionen.
TD har i dagsläget redan en praxis att servera vegetarisk mat. Att skriva in detta i
stadgan stärker kontinuiteten och ökar chanserna för att riktlinjen följs även i
framtiden. Vegetarisk mat är ett inkluderande val som bidrar till hållbarhet och
speglar sektionens värderingar. Detta innebär dock inte att kött eller fisk aldrig kan
serveras; vid särskilda skäl kan undantag göras. Stadgeändringen är alltså en
eftersträvan, inte en strikt regel.
Sektionsstyrelsen föreslår att en ny punkt läggs till i stadgan 1:1:5, vilket lyder:
Teknologsektionen strävar mot att servera vegetarisk mat på alla arrangemang.



Emrik öppnar upp för frågor.
Lukas Hammargren undrar hur man gör undantag.
Lukas Dahlberg undrar om det finns exempel på undantag.
Styret: Julbordet är ett starkt exempel och finalsittningen.
Elin undrar om det är nödvändigt att ha med i stadgarna om det finns då finns
undantag.
Lovisa: Vi ska komma ihåg att vi är vegetariska om det händer förändringar i
framtiden framförallt med sammanslagningen.
Astrid: Har andra sektioner liknande riktlinjer?
Karolina: Kommer det ske någon uppföljning på stadgeändinringen?
IdaWigren: Är TD traditioner undantag som kycklingröra på skärgårdshänget?
Gabriella: Stadgan är ganska öppen och kan tolkas som att det serveras vegetariskt
alternativ.

Emrik öppnar upp för diskussion.
Embla: Motionen är för att vi behåller det som vi har det idag.
Karolina: förtydliga vad särskilda skälen är. Och att huvudmålet är att vegetarisk är
‘default’.
Gustav: Detta stärker att vi bara serverar vegetariskt.
Emrik: Det finns andra sektioner som har liknande stagdar.
Någon säger att det är viktigt att normen inte blir att det serveras köt.
Ebba: Man kan skapa nya traditioner (hänvisar till kycklingröran på
skärgårdshänget).
Astrid: I verksamhetsplanen säger de likadant förutom CM och det funkar bra. Det
speglar hur det ser ut idag.
Gabriella: Omformulera till att det står huvudsakligen vegetarisk.
Emrik föreslår 5 minuters ajournering.
Nya propositionen lyder:

Teknologsektionen strävar mot att maten som serveras vid arrangemang ska vara
vegetarisk.

Mötet godkänner.
Mötet godkänner propositionen.

10. Motioner
e. Stadgeändring - Inval av TDjobb

Amelie Russberg presenterar motionen.



Ny ändring till 4:4:3: Det åligger sektionsmötet att på andra ordinarie vårmötet
välja medlemmar till TD-styret samt studienämnden Teknisk Design,
med undantag för ordförande i TDjobb.

Ordförande väljs alltså inte in samtidigt som TDstyret.
Emrik öppnar upp för frågor.
Ida Wigren: Kommer nya TDjobb gå på möte under inlärningsperioden?
Amelie: Vi kommer ha det somMARM. Från och med alla har valts in kommer
mässans arbetsgrupp formas.
Astrid frågar om vi har pratat med valberedningen.
Alexander Johansson säger att valberedningen ställer sig bakommotionen.
Emrik öppnar upp för diskussion.
TD-styret tänker rösta ja för motionen.
Emrik påpekar att TDjobb är en stor inkomstkälla och denna motion är ett steg i
rätt riktning.
Ida Wigren håller med och tror det kommer gynna sektionen.
Mötet godkänner motionen.

Emrik föreslår att mötet fortsätter imorgon samma tid i samma sal
Mötet godkänner.
Simon Råbe adjourneras in.
Lovisa förklarar dagordningen.

11. Inval
a. TDnollK

Ordförande

Valberedningen nominerar Thea Nordin till ordförande i TDnollK. Thea godtar
nomineringen.

Thea presenterar sig. Thea är från Göteborg och gick gymnasiet i Lund. Hon har
jobbat som förskoleläsare och pluggat basåret på chalmers. Hon tror det blir en
rolig utmamning, hade rolig på sin egen mottagning. Thea är strukturerad och
tycker om ordning och reda.

Thea tycker att som ledare är det viktigt att alla i gruppen är bekväma.

Emrik öppnar upp för frågor.

Karin: När blir du surast?

Thea: När bussen åker förbi



Råbe: Vad är det för likheter mellan förskola och ledamöter?

Thea: Lösa konflikter

Matilda: finns det något nytt du vill införa?

Thea: Karaoke kanske.

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.

Emrik öppnar upp för diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Thea Nordin till ordförande i TDnollK.

Kassör

Valberedningen nominerar Rickard Lindgren till kassör i TDnollK. Rickard godtar
nomineringen.

Rickard presenterar sig. Han är från Skövde, går i tvåan , jobbat på Volvo och varit
scoutledare. Efter ett år i prosex har han mer att ge sektionen. Han har med sig
många lärdomar och har även varit kassör i elevkåren på gymnasiet.

Emrik öppnar upp för frågor.

Victor olofsson: Vad blir roligast med TDnollK?

Rickard: Bitchblicka folk

Escobar: Vad köper du till farfar i julklapp?

Rickard: Gröt

Lindgren: fint efternamn, hur känner du om stora skor att fylla?

Rickard har stora fötter.

Råbe: Alla andra aktiva verkar ha bränt ur sig. Du är den enda med erfarenhet. Vad
är din hemlighet?

Rickard: Sovmorgon



Olofsson: Bästa knep för att pruta?

Sternhuvud: Vad är skillnaden mellan prosex och Nollk?

Rickard: blir ett mega arr istället för löpande

Astrid: prosex eller Nollk?

Lukas: var är skillnaden på debit och kredit?

Rickard: pengar in pengar ut

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.

Emrik öppnar upp för diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Rickard Lindgren till kassör i TDnollK.

Ledamöter

Valberedning nominerar Anna Sjöberg, Linn Pihlblad, Tilda Lyréus och Tor
Johansson tilll ledamöter i TDnollK.

Tolbias Palmertz och Emelie Waldeck självnominerar sig.

De nominerade lämnar rummet för att sedan presentera sig en och en för mötet
utan de andras närvaro.

Tor är från Östersund. gjorde lumpen, hade kul på sin mottaging och vill ge tillbaka
till nästa års nolla. Han är bra på att vara sur.

Emrik öppnar upp för frågor.

Wigren: Vilken post vill du sitta som?

Tor: Vice eller pr och modul. Gillar att laga mat och grafiska saker



Uv: varför inte phadderchef?

Tor: Hade kunnat va kul

Dahlberg: har du någon rätt du gillar att dela på

Tor: Pizza

Sternhufvud: vilken roll brukar du ta i en grupp?

Tor: Se till att alla blir hörda

Emrik öppnar upp för diskussion.

Nästa person

Linn Pihlblad går ettan och har glädje, energi och driv

Ella: Post?

Linn: Alla

Lindgren: bästa fusktips

Linn: Bluff

Lindgren: bästa raggningstips:

Linn: Se söt ut

Sternhufvud: något arr du vill ha?

Linn: Spikeballturnering

Mötet diskuteras utan någon av den nominerades närvaro. Valberedningen läser
upp sin nominering.

Nästa person

Tobias 20 år från göteborg, gick basåret. taggad på nollk, sett fram emot det sen
mottagningen. Sugen på alla poster men verkar kul men spons. Förbättring att ge
folk anledning eller hänga med på allting som gasquen.



Emrik öppnar upp för frågor.

Wigren:Drömspons?

Tobias: Nocco men finns många

EbbaWeyler: Vilken roll har

du i gruppen?

Tobias: God stämning

Wallinder: Vad vill du utveckla under året?

Tobias vill att folk hänger med erfter arr för det är bra kontakter med andra nollan

Uv: Hur hanterar du stress?

Tobias har jobbat på restaurang

Råbe: Varför pr och modul?

Tobias: Går ju designutbildning

Viktor: Wigren har satt hög ribba på sponsringen, hur kommer du spräcka den?

Mötet diskuterar utan den nominerades närvaro.

Nästa person

Anna Sjöberg går ettan, och tror hon hadde bidragit med glädje och skratt.

Emrik öppnar upp för frågor.

Lindgren: hund eller kattmänniska?

Mollin: Vad var roligast på din mottagning?

Anna: Nya vänner och phaddersttningen



Sternhufvud: Vad blir mest utmanande?

Anna: Planering inför alla nya

Wigren: Hur känner alla sig välkomna?

Anna: Se till att phaddrar gör sin grej och prata med de senare när masken är släppt.

Mötet diskuterr utan någon av den nominerades närvaro.

Nästa person

Emelie Waldeck 22 är från Linköping. Hon har pluggat arkitekt i tre år. Trivs bättre
här. Vill få nya studenterna på TD känna sig välkomna. Hon har varit med i
Qarnevalen. Emelie vill bidra till att ge nya studenter nya upplevelser. Hon tror att
hon bidrar med erfarnenhet och kreativitet.

Emrik öppnar upp för frågor.

Sternhufvud: Vad blir roligast under planeringsfasen?

Wigren: vilken roll och egenskap bidrar du med?

Emelie: kreativitet men mycket annat

Dahlberg: post?

Emelie: Vice kanske. Jag gillar att laga mat.

Lindgren: bästa med en phadder?

Emelie: hjälpande hand

Uv: Vilken roll har du i en grupp?

Emelie: Den strukturerada

Mollin: Är det något i modulen att göra om?

Emelie: vi får se

Mötet diskuteras utan den nominerades närvaro.



Nästa person

Tilda 20 år gammal går ettan från Göteborg. Tilda gjorde tekniksprånget. Hon
hade kul under mottagningen och vill vara med under nästa. Kan tänka sig vice eller
phadderchef. Bidrar med glädje och gillar att planera.

Emrik öppnar upp för frågor.

Lindgren: Vad är ditt bästa skvallar?

Tilda: Det får vi ta en annan dag

Wallinder: favoritmat?

Tilda: koreansk just nu

Embla Uv: Hur är du i en grupp?

Tilda: Glad, ansvarsfull, bryr mig och nyfiken hur andra har det.

Sternhufvud: Vad har du för bra ledaregenskaper?

Tilda: Se andra och utstråla trygghet och dela upp arbetet när det behövs

Isak Berntsson: Hur hanterar du stress?

Tilda: Ganske bra på att hantera stress men nervösitet är en annan sak

Lindgren: Hur hade du hanterat ilskan när mottagningskampen blev stulen av M

Tilda: slagit en säng eller kudde

Tilda visar sin sura min

Mötet diskuteras utan den nominerades närvaro.

Valberedningen läser upp sin motivering till TDnollK ledamöter.

Emrik öppnar upp för generell diskussion.

Emrik yrkar på sluten vottering.



Mötet går vidare till röstning.

Mötet väljer in Anna Sjöberg, Linn Philblad, Tor Johansson och Tilda Lyreus till
ledamöter i TDnollK 2025.

Louise Nordanstig yrkar på 15 minuters ajournering av sektionsmötet.

Mötet gödkänner yrkandet.

b. TDlaget
Ordförande

Valberedningen nominerar Julia Åkerman till ordförande i TDlaget. Julia godtar
nomineringen.

Julia presenterar sig. Hon är 21 år från Linköping och går i ettan. Hon vill engagera
sig och TDlaget är ett självklart val. Hon har spelat mycket idrott. Hon vill göra
samma roliga mottagning som förra året. Julia har även en lättsam inställning.

Emrik öppnar upp för frågor.

Elin Dahl: Vad är skillnad på styrbord och babord.

Ida: Vad är din främsta ledaregenskap?

Julia: Att alla känna sig välkomna i gruppen.

Viktor: Vad är ditt drömfredagspass?

Julia: Bumperball

Jakob: Rak eller böjd skärm?

Hur hanterar du stress?

Julia: Vilkigt att förebyggda stress, planera så behöver man inte stressa.

Vad tänker du ha för pass för folk som är bollrädda?



Julia: Varannan fredag ingen bollsport kanske

Vad blir utmaning nästa år?

Julia: Svårt att få med sig många, får anpassa passen

EbbaWeyler: Gillar du att basta?

Julia: Ja

Isak: Favorit häst?

Julia: Pony

Lukas: Favorit test ?

Julia: Inte bil

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.

Emrik öppnar upp för diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Julia Åkerman till ordförande i TDlaget.

Kassör

Valberedningen nominerar Salomon Johnson till kassör i TDlaget. Salomon godtar
nomineringen.

Lova Anderson självnominerar sig.

Salomon presenterar sig. Nogran och ansvarsfull. Han har pluggat Indek. Han
hoppas bidra med god stämning och kreativa ideer på pass.

Emrik öppnar upp för frågor.

Lukas: hur slipper du bära skit?

Salomon: Anställ packhäst.



Jakob Steen: Favo valuta?

Salomon: Monopol.

Anton: hur ser det ut det skatteplanering?

Salomon har inte tänkt på det.

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.

Emrik öppnar upp för diskussion.

Nästa person.

Lova presenterar sig. Lova älskar att strukturera upp saker. Hon brukar organisera 5
kamp för sina vänner. Hon har jobbat som organisatör för ideel organisation. Hon
kommer bidra till positiv och välkomnande stämning och vill engagera nya td
studenter. Även den mest oerfarna hästen har något att lära den bästa ryttaren.

Emrik öppnar upp för frågor.

Viktor: Hur ska folk bli mer engagerade?

Lova: Tisdagspass istället för fredagspass på mottagningen

Elin: Favo siffra?

Lova: 4

Lukas: Vem är du i en grupp?

Lova: Positiv stämning

Uv: Favosport?

Lova: Simning

Viktor: Hur hade övertygat du lagat om att betala för mottagningskampen

Lova: Får se med nya lagkamrater

Isak: Hur hanterar du konflikter i grupp?



Lova: Försöker se det från ett utifrån perspektiv

Elin: Hur är du när du är stressad?

Lova: Jag simmar

Emrik öppnar upp för öppen diskussion. Valberedningen läser upp sin motivering

Louise yrkar på sluten votering

Mötet väljer enhälligt in Salomon Johnson till kassör i TDlaget.

Ledamöter

Valberedning nominerar Jesper Janhäll, Sigrid Carlsson och Lovis Lindquist till
ledamöter i TDlaget.

Sonja Bergman, Lova Anderson och Nicki Farahi självnominerar sig.

De nominerade lämnar rummet för att sedan presentera sig en och en för mötet
utan de andras närvaro.

Nicki presenterar sig. Nicki går ettan. Hon gick basåret. Hon tänker bidra med
öppenhet och vill att alla skan känna sig bekväma.

Emrik öppnar upp för frågor.

Viktor: Vilken post vill du sitta?

Nicki: Målis

Ida: Vad skulle du göra för att laget inte framställs som svettig?

Nicki: Dela ut deo

Isak: hur hanterar du många bollar i luften?

Nicki är van från badminton och att bära mycket material.



Viktor: Favoritdoft i bastun?

Nicki: Trä

Elin: favvoboll?

Nicki: Alla bollar, kanske en innebandyboll

Emrik öppnar upp för diskussion

Nästa person

Lovis Lindqvist är från Karlstad. Hon har rest och jobbat. TDlaget verkar kul och
honvill engagera sig i sektionen och skapa roliga fredagspass.

Emrik öppnar upp för frågor.

Uv: Föredrar du baguetter korta och tjocka eller långa och smala?

Lovis: Långa och smala

Ditt drömfredagspass?

Bodaborg

Uv: Keps bak eller fram?

Lovis: Fram

Ida: Vad blir det mest utmanande under året

Lovis: Att engagera alla

Jakob: Hur skapar du mångfald på passen?

Lovis: roliga pass

Emrik öppnar upp för diskussion.

Nästa person



Jesper går i ettan och hoppas kunna skapa samma trevliga bemötande som han
själv upplevde under mottagningen. Han är främst intresserad av pr posten.

Emrik öppnar upp för frågor

Ida: Hur når du ut med TDlagets info?

Jesper: Skrik i gruppgrm

Vem är du i grupp?

Den som ser till att saker blir av

Vad är ditt drömpass?

Jesper: Segling i sommar med chalmers seglar sällskap

Emrik öppnar upp för diskussion

Nästa person

Sigrid är 21 från Stockholm. Hon har efarenhet med ugndom och
barnledaruppdrag i lag. Skulle va glad att sitta pr men kan tänka sig vad som helst.

Emrik öppnar upp för frågor

Lukas: Keps fram eller bak?

Sigrid: Fram

Klara Friberg: Visa din bästa dance move.

Öppnar upp för diskussion

Nästa person

Sonja Bergman går i tvån 21 från Karlskrona. Hon har varit i militären. Hon älskar
idrott. Hon har gått i alla idrotter förutom kampsport. Sonja älskar att engagera sig
i idrott. Hon gillar att hjälpa till och tror att TDlaget passar henne. Sonja vill bidra
till sektionen och göra ett bra jobb.

Emrik öppnar upp för frågor.



Embla Uv: Hur hanterar du stress?

Sonja: Skrika i en kudde och hantera det sen?

Lukas: Hur kan man kombinera kakbakning och sport?

Sonja har bra erfarenhet av att sitta i sektionen redan.

Öppnar upp för diskussion

Nästa person

Lova Anderson visar att hon kan gå ner i spagat. Hon brinner för målis. Hon var
även kock i lumpen.

Emrik öppnar upp för frågor

Jakob: Hur gick inte jeansen sönder?

Lova: Bra fråga

Embla: Vad har du för maträtt?

Lova: Linslasagne

Gabriella: Vad tycker du om shorts?

Lova: Coola

Embla: Hur håller du dig varm ute i laget kläderna?

Lova: Springa mycket

Emrik öppnar upp för diskussion. Valberedningen löser upp sin gruppnominering.

Louise yrkar på sluten vottering.

Mötet går vidare till röstning.

Mötet väljer in Jesper Janhäll, Sigrid Carlsson och Lovis Lindquist till ledamöter i
TDlaget.



Louise Nordanstig yrkar på 15 minuters ajournering av sektionsmötet.

Mötet beslutar att bifalla yrkandet.

c. prosex.
Ordförande

Valberedningen nominerar Gabriella Knutsson till ordförande i prosex. Gabriella
godtar nomineringen.

Gabriella presenterar sig. Hon tackar för nomineringen. Gabriella är 20 år från
Trollhätten. Hon har rest i asien och jobbat på afterski. Hon gillar festlighet och
tänker bidra med skratt och kul i gruppen.

Emrik öppnar upp för frågor.

Astrid Eriksson: Något särskilt du vill åstadkomma.

Gabriella: Ha kul

Amanda: Vad är ditt drömtema?

Gabriella: Hästar

Pro eller sex?

sex

Astrid: Hur hanterar du om gruppen inte kommer överens?

Gabriella: Diktatur

Annie: Hur hanterar du stress?

Gabriella: Det är bra om alla har koll och känner sig trygga

Astrid: Vem är din favoritdiktator?

Han från the dictator

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.

Emrik öppnar upp för diskussion.



Prosex. patteter kommer in på mötet.

Alicia Holmqvist Astrid Brehmer, Emrik Andersonm och Yessiah Högberg
adjourneras in.

Mötet väljer enhälligt in Gabriella Knutsson till ordförande i prosex.

Kassör

Valberedningen nominerar Lova Anderson till kassör i prosex. Lova godtar
nomineringen.

Lova presenterar sig. Vi känner redan henne. Hon vill engagera sig i sektionen.

Emrik öppnar upp för frågor.

Lukas: Vem skyller du på när köp inte går igenom?

Lova: Ordförande

Lovisa: Vad är ditt drömarr?

Hyra hela liseberg

Astrid: Hur hadde du förbättrat prosex verksamhet

Mer kräm

Tilda: Bästa partytrick?

Jonglera

Lina: Vad blir största utmaningen?

Nya antalet nästa år

Philip: mer tejp?

Ja

Lovisa: Hur tänker du bidra till budgeten?



Samla pant

lukas: bamba är 3000 under budget vad gör du med pengarna?

Lova: Varför inte lime sittning?

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.

Emrik öppnar upp för diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Lova Anderson till kassör i prosex.

Ledamöter

Valberedning nominerar Sofia Zeballos, Klara Friberg, Julia Johansson, Klara Norin
och Stella Fredén tilll ledamöter i prosex.

Presentation av ledamöter.

Stella är 22 från göteborg. Prosex verkar kul med fin gemenskap

Klara är 21 är ansvarstagande.

Sofia är 19 från Texas och hade kul under mottagningen.

Julia är från Trollhättan. Hon jobbar på fritiden att hålla barnkalas.

Klara är 20 från Kungälv och jobbat som opär i USA. Hon vill göra folk glada.

Emrik öppnar för frågor.

Vem är ni i grupp?

Stella: Driven

Klara: Anpassningsbar

Sofia: Bra på att hantera allt

Julia: Gillar att saker bli gjort

Vilken poster vill ni sitta som?



Stella: Öhlchef

Klara: prinsessa

Sofia: prinsessa eller pr

Julia: prinsesse eller koala

Klara: Kanske bamba

Astrid: sex eller pr

Alla svarar sex

Hur ska ni engagera mer?

Mer posters!

Sofia: mer pr och affischer för alla

Klara: synas och höras med

Lukas: Hur skyddar du märket?

Emrik: favvo låt?

Stella gillar pitbull

Klara: Baby

Sofia: Party in the USA

Julia: Dancing Queen

Klara: money money money abba

Matilda: Vilket skydd hade ni varit?

Stella: Mensskydd

Sofia och Julia kondom



Astrid Eriksson: Hur haterar ni stress?

Klara: Dansa

Julia: Blir seriös och då blir det bra

Sofia: Man kan göra ganska mycket då

Klara: Brukar gå bra

Astrid undrar hur de tänker involvera pr.o.sex?

Kommer bjudas in till sittningar

Matilda vill höra alla skriva individuellt och i grupp

Alla gör ett briljant jobb

Philip undrar över favoritträd

Släktträd och julgran

Rickard: Hur hanterar ni någon full?

Klara: ta bort dem

Julia: ge en fake

Sofia: hjälpa till

Oskar undrar hur en koala låter.

Emrik öppnar upp för diskussion. Valberedningen läser igenom sin nominering.

Mötet väljer enhälligt in Sofia Zeballos, Klara Friberg, Julia Johansson, Klara
Norin, Stella Freden till ledamöter i prosex.

12. Övriga frågor
Louise tackar för ett bra möte. Hon tackar alla stått framme och pratat.

13. Mötets avslutande



Emrik Rehnberg förklarar mötet avslutat.

Justeringspersonernas underskrifter:

Kevin Nordling:

Jakob Friberg:


